
香港管弦樂團 ：廖國敏｜天方夜譚 

The Hong Kong Philharmonic Orchestra: Lio Kuokman | Scheherazade 

為培育同學對表演藝術的興趣和欣賞能力，香港管弦樂團誠意邀請逸夫書院學生參加以下活

動，並提供半價優惠及導賞活動予同學。 

To nurture students’ interest and appreciation of performing arts, The Hong Kong Philharmonic 

Orchestra (HK Phil) now invites students of Shaw College to join the programme below, while 

offering a 50% off discount and exclusive pre-concert tour for you: 

 

 

 



導賞活動 

日期：2021年 6月 11日（星期五） 

時間：6:45pm – 7:30pm 

講者：鄭禧怡小姐（香港管弦樂團市場推廣總監） 

- 除音樂會導賞外，講者亦會分享管理專業管弦樂團的知識及經驗。 

費用：港幣 110元（原價港幣 220元） 

名額：20（先到先得） 

音樂會簡介 

廖國敏 | 天方夜譚 

港樂駐團指揮廖國敏將帶領樂團演奏兩首俄國巨匠的作品。林姆斯基－高沙可夫筆下的《一千

零一夜》教人目不暇給，旋律充滿異國情調，配器豐富多姿，觀眾就像蘇丹王聽雪希拉莎德說

故事般如痴如醉。開場曲是浦羅哥菲夫生動活潑的「古典」交響曲；緊接出場的是難得一聽的

作品，由港樂首席圓號江藺呈獻巴洛克作曲家霍斯特的圓號協奏曲。 

音樂會長約 1.5 小時，包括一節中場休息。 

音樂會詳情：https://www.hkphil.org/tc/concert/lio-kuokman-scheherazade 

Pre-concert Tour 

Date: 11 June 2021 (Friday) 

Time: 6:45pm – 7:30pm 

Speaker: Ms. Meggy Cheng (Director of Marketing, HKPhil) 

- Along with the pre-concert tour, there will also be a chit-chat session on understanding the 

management of a professional orchestra. 

Fee: HK$110 (Original price: HK$220) 

Quota: 20 (First come first served) 

Concert Introduction 

LIO KUOKMAN | SCHEHERAZADE 

HK Phil Resident Conductor Lio Kuokman will lead the orchestra in two Russian 

masterworks. Venture into Arabian fantasies with Rimsky-Korsakov’s Scheherazade, which 

depicts in colourful music the exotic tales of A Thousand and One Nights. Hopefully, the 

music will keep you as curious and eager for more as Scheherazade’s stories did the 

Sultan.  Prokofiev’s lively and jovial "Classical" symphony opens the concert and is followed 

by Förster’s rare Horn Concerto, performed by HK Phil Principal Horn Lin Jiang.  

The concert runs approximately 1.5 hours with an intermission. 

More concert details: https://www.hkphil.org/concert/lio-kuokman-scheherazade 

__________________________________________________________________________________ 

網上報名：https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13199733  

Online enrollment: https://cloud.itsc.cuhk.edu.hk/webform/view.php?id=13199733  

截止日期：2021年 6月 6日（星期日） 

Enrollment deadline: 6 June 2021 (Sunday) 
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